



شركة المازيا القابضة (م.م.ك.ع.)

AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

رأس المال المصرح والمصدور والمنفوع 62,955,981 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ: 2023/07/06

مرجع: MAZ-CS-07-2023-0179

المحترم

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك. (عامة)

Subject: Disclosure of the Results of BOD Meeting of
Al Mazaya Holding Co.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا بتاريخ 2023/07/03 مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية موضح به نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك. (عامة) المنعقد بتاريخ 2023/07/06

Reference to the above subject, and our disclosure on the date of 03/07/2023, kindly find attached the material information disclosure form regarding the results of the meeting of the BOD of Al Mazaya Holding Co. held on 06/07/2023.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام



MAZAYA

شركة المازيا القابضة (م.م.ك.ع.)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	2023/07/06
اسم الشركة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية عن الفترة المالية المنتهية في 2023/03/31 على مساهمي الشركة كأسهم منحة مجانية من أسهم الخزينة بنسبة 2 % على المساهمين المقيدين في سجلات الشركة كما في يوم الاستحقاق الذي سيتم تحديده من قبل الجمعية العامة لمساهمي الشركة، كل بنسبة ما يملكه من أسهم ، دون أن يترتب على ذلك زيادة في رأس مال الشركة أو زيادة في عدد الأسهم المصدرة، كما أوصى المجلس بالدعوة إلى عقد جمعية عامة عادية لمناقشة توصية المجلس واتخاذ كافة الإجراءات الخاصة بعقد الجمعية العامة.
الآثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	لا يوجد أثر مالي حالي، كما لن يكون هناك أثر مالي على إجمالي حقوق الملكية للشركة عند تنفيذ هذه التوزيعات كونها ستتم بين بنود حقوق الملكية للشركة.
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي	لا يوجد حالياً أثر مالي على شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع.

اسم المخول بالتوقيع	أنور السيد محمد صالح
المسمى الوظيفي	مدير – الإدارة القانونية والالتزام
التوقيع والتاريخ	2023/07/06 
ختم الشركة	

Supplementary Disclosure

Date:	06/07/2023
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
The Material information	The Board of Directors recommended distributing interim dividends for the period ended 31/03/2023 as free bonus shares from the company's treasury shares at the rate of 2% to be distributed among the shareholders registered in the company's shares' registry as of the Eligibility Date which will be determined by the Shareholders' General Assembly. This will not result in any increase in the company's capital or its issued shares. The board also recommended taking the necessary actions to hold an Ordinary General Assembly Meeting to discuss those board recommendations.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	There is no current financial impact, and there will be no financial impact on the company's total equity upon the execution of those dividends distribution as this transaction will be executed between equity accounts.
The financial period in which the financial impact will appear	There is no current financial impact.

The Name of the Authorized Signatory	Anwar Al Sayed Mohamed Saleh
Designation	Manager - Legal and Compliance Department
Signature and Date	06/07/2023 
Company's Seal	

